
 

OBRAZEC ZA POROČILO PREDSTAVNIKA NVO ZA OBDOBJE OD
NOVEMBRA 2024 DO MAJA 2025
Rok za posredovanje poročila: 18. 7. 2025

Dodatne informacije: info@cnvos.si

V primeru, da je prišlo pri delovanju delovnega telesa v tem času do kakšnih sprememb (npr. da
se delovna skupina več ne sestaja, da niste več člani delovne skupine…), nam to prosim sporočite
na info@cnvos.si.

 

Ime in priimek predstavnika: *

Senka Šifkovič

Naziv posvetovalnega telesa (odbora, komisije,
skupine):  *

Svet ministra za naravne vire, prostor, okolje, podnebje in energijo za sodelovanje z NVO

POROČILO O DELU

Kratek povzetek dela posvetovalnega telesa v tem obdobju (S katerimi temami, nalogami se je
telo ukvarjalo, katera srečanja so bila izvedena?) Poročilu lahko priložite tudi vabila oz.
dnevne rede srečanj.
*

V tem času smo imeli dva sestanka sveta:
7.11.2024 z ministrom na okolje, podnebje in energijo - osrednja tema tega je bilo pregled MOPE financiranja 
NVO in razprava o analizi 100% OVE scenarija v elektroenergetskem sektorju za Slovenijo za leto 2024. Minis
tra zaradi zadržanosti tokrat ni bilo, sestanek je vodil državni sekretar Uroš Vajgl. Glede financiranja smo do
bili informacije o stanju načrtov (mrežnega) financiranja in statusov - statusi za trajnostno mobilnost, kar je 
bilo pomembno zaradi mrežnega razpisa na tem področju. Glede energetike smo razpravljali o problematiki 
projekta JEK 2 in povezanega scenarija OVE v kontekstu odpovedanega referenduma.

11.4.2025 z ministrom za naravne vire in prostor: osrednja tema je bila priprava načrta obnove narave, način
 poročanja države po Habitatni direktivi, predvideni razpis za NVO za naravo in upravljanje zavarovanih ob
močij v urbanih okoljih. Z ministrom so bili prisotni vsi relevantni direktorji direktoratov, direktor Zavoda za 
varstvo narave in strokovni sodelavci. Razprava okoli vseh točk je bila pestra in konstruktivna, postavili pa s
mo tudi več vprašanj, na katera naj bi dobili pisna pojasnila. Zapisnika pa kljub urgencam še ni.

Poročilo o delu predstavnika nevladnih
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Izven teh sestankov sva bila z Aljošem Petkom, kot stalna člana sveta s strani predstavnika za NVO pri MNV
P povabljena na sestanek glede financiranja NVO za področje narave. Na sestanku sta bila še nova predstav
nica za NVO in predstavnika direktoratov za naravo in vode. Predstavili so nam pripravljenost glede izvedbe
 razpisa za ti dve področji za 2025 (70.000) in 2026 (100.000). Predlagane vsebine razpisa smo podprli in pre
dstavili priporočila glede na stanje in kapacitete NVO za razpis.za razpis. Glede na majhne zneske smo predl
agali tudi združitev za obe leti.

Katera so bila izpostavljena ključna vprašanja, ki vplivajo na NVO, in kateri so bili ključni
sklepi oz. rezultati dela posvetovalnega telesa za NVO?
*

Ključni rezultati so bili le v konkstruktivnem posvetovalnem procesu okoli mrežnih razpisov MOPE in razpisa 
MNVP za naravo (ki je zdaj že2 meseca tik pred objavo). Vsebinsko pa je bila na MOPE konkstruktivna izmen
java stališč glede JEK2 in s tem povezanih procesov, brez posebnih zaključkov. Zapisnik je že objavljen. 
https://www.gov.si/zbirke/delovna-telesa/svet-ministra-za-naravne-vire-prostor-okolje-podnebje-in-energij
o-za-sodelovanje-z-nevladnimi-organizacijami/ 
Na MNVP je bila to redka priložnost, da se pogovarjamo o problematiki narave, zato je več pomembnih vseb
in, glede katerih smo na sestanku dobili nekaj informacij, čakam pa še na določene odgovore.

Predstavitev dela predstavnika NVO v posvetovalnem telesu (Kakšno vlogo ste imeli pri
obravnavi vprašanj, relevantnih za NVO?):
*

Kot predstavnica za podporno okolje NVO si ves čas prizadevam za ustrezno ureditev statusov in čim boljše 
sektorsko financiranje, zato lahko moje delo v tem kontekstu, ob relativni naklonjenosti aktualne vlade finan
ciranju NVO, štejem za bolj uspešno kot v preteklih obdobjih. 

Ali se mnenja, predlogi, pobude NVO predstavnika v posvetovalnem telesu
upoštevajo?  *

Deloma.

Ali se je v tem obdobju kaj spremenilo v delovanju delovne skupine (sestava skupine, potek in
način dela...)?
*

Jeseni imenovani predstavnik za zavarovana območja Damijan Denac je postal direktor Zavoda za varstvo 
narave, zato je bil izveden postopek imenovanja novega predstavnika, ki je že imenovan.
MOPE je zapustila predstavnica za NVO Tina Hočevar, ki je bila izrazito proaktivna, kar se zdaj pozna, saj klj
ub pobudi (posebej glede Podnebnega zakona) sestanek na MOPE še ni na vidiku.

Kako vam NVO lahko posredujejo svoje predloge in vprašanja? *

na mail senka@umanotera.org ali senka.sifkovic@pis.si

KLJUČNA GRADIVA/DOKUMENTI:
Če želite, da ob objavi vašega poročila na spletni strani cnvos.si pripnemo ključna

gradiva/dokumente, nam priponke pošljite na info@cnvos.si.

Ob kliku na gumb "pošlji obrazec" boste oddali poročilo. Poročilo o delu predstavnika je
namenjeno javni objavi na spletni strani CNVOS in obveščanju zainteresiranih nevladnih
organizacij. Poročilo z vsemi predloženimi podatki bomo objavili na spletni strani in v novicah
CNVOS. Objava poročila je del obveznosti predstavnika, da nevladnim organizacijam poroča o
svojem delu. Podlaga za objavo osebnih podatkov, ki so del poročila (ime in priimek predstavnika,
podatek o članstvu v posvetovalnem telesu) je tako izpolnjevanje (pogodbenih) obveznosti
predstavnika.
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